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RG.0012.29.2014 

 

Protokół Nr 29/14 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 29 stycznia 2014 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 905 a zakończyła o 1146. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 3). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak  przedstawił proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie w zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków przedstawiła Kierownik Zespołu 

Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za” – 

jednogłośnie.  
 

Ad.IV/2/3/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Radomyśl nad Sanem, projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zabudowa mieszkaniowa 
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jednorodzinna” oraz projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 220kV” 

omówiła jednocześnie Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonych projektów uchwał. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Radomyśl nad Sanem został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” 

– jednogłośnie (dołączyła radna Małgorzata Krawiec). 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna” 

pozytywnie zaopiniowano w głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 220kV” 

pozytywnie zaopiniowano w głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wydzielenia lokalu socjalnego z zasobu 

mieszkaniowego gminy przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie podwyższenia  kryterium  dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnej  pomocy w zakresie  dożywiania w 

ramach wieloletniego programu wspierania  finansowego  gmin  w zakresie 

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”  na lata 2014-2020 omówiła 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak – Wojtala. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Przedstawiony projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano w głosowaniu   – 4 głosy 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 

2014-2020 omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena 

Nowak – Wojtala. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad.IV/8/9. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok oraz projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2014r. zostały jednocześnie przedstawione przez Przewodniczącą  Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Małgorzatę Krawiec 

Komisja uwzględniła i zaaprobowała propozycje zmian w planie wydatków 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

w planie wydatków na realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

zgłoszone przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 

 

Przyjęte przez Komisję zmiany:  

1) W planie wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych z punktu nr 9 o treści: „Programy profilaktyczno- 

teatralne organizowane w szkołach podstawowych i gimnazjalnych dla dzieci i 

młodzieży z terenu gminy – 5.500 zł. ” odjąć kwotę 500 zł. 

 

2) W planie wydatków na realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii z punktu nr 1 o treści: „Dofinansowanie zimowisk i obozów letnich dla 

harcerzy – 6.000 zł.” odjąć kwotę 500 zł. 

 

Wygospodarowaną kwotę 1000 zł, wynikającą z powyższych punktów przesunąć do 

punktu nr 8 w planie wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych o treści: „Dofinansowanie do świetlicy środowiskowej w 

Woli Rzeczyckiej” dopisując „oraz w Żabnie”. Razem kwota w tym punkcie na 

dofinansowanie świetlic wyniesie 5.000 zł. 

 

Powyższe zmiany przyjęto w głosowaniu jednogłośnie – 4 „głosy „za”. 

 

W głosowaniu projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok wraz ze 

zmianami został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy „za”. 

 

Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2014r. po zmianie w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany 

jednogłośnie – 4 głosy „za”. 

 

Ad. IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu omówił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” - 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła  Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na 2014 rok  omówiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 

głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad. V.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Teresa Lachowska  przedstawiła wykaz 

planowanych w 2014 roku imprez i uroczystości organizowanych przez GCK. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiadomił, że na najbliższej sesji zostanie wprowadzony 

do porządku obrad nowy punkt w sprawie przedstawienia, rozpatrzenia i przyjęcia 

przez Radę Gminy Deklaracji popierającej  dążenia i cele podejmowane w ostatnim 

czasie przez społeczeństwo ukraińskie. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował również, że na sesji Rady Gminy będzie 

wystosowany wniosek do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli o wyjaśnienie 

kwestii wymiaru pracy w urzędzie gminy leśniczego od lasów nie państwowych. 

Wójt nadmienił, że po zmianie zatrudniony przez Starostwo leśniczy będzie pracował 

w naszym urzędzie tylko 3-4 godziny w jednym dniu w ciągu miesiąca.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

            

           Przewodniczący Komisji 

 

                              Jan Ziemniak  

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur   


